

Cámara de Comercio de España - Sección Consular

## 西班牙商務辦事處〔領務組〕

10F-B1, No. 49, Minsheng East Rd., Sec. 3, Taipei, Taiwan 10478 10478 臺北市民生東路三段49號10樓B1室 TEL.: (02) 2518 4901 / 4902 / 4903 - FAX: (02) 2518 4904 E-mail: ofc.taipei@maec.es

## 至申根國旅遊 Travelling to the Schengen area

自 2011 年 1 月 11 日起,台灣護照持有者已不需簽證即可進入歐盟進行在 180 天內累計停留期間不超過 90 天。此短期停留免簽證待遇適用於所有載明持有人身分證字號的台灣普通護照。該護照必須是在最近十年內核發,且必須在你預計離開申根會員國時,最少仍有三個月的有效期。

Since 11 January 2011, for short term visits of up to 90 days within a period of 180 days, no visa is needed by holders of Taiwanese passports to visit the Schengen area. The visa exemption applies to all ordinary Taiwanese passports which contain the identity card number of the holder. The passport needs to have been issued within the previous 10 years and needs to be valid at least 3 months after the intended date of departure from the territory of Member States.

免簽待遇不適用於未載明持有人身分證字號的台灣護照。

The exemption from the visa requirement does not apply to holders of passports issued by Taiwan which do not include an identity card number.

其他國籍者若要進入西班牙或其他申根國可能會被要求到辦理簽證。若您想查詢您是否需要辦理簽證,請點選網頁連結"4-2需簽證及免簽證之國家名單"

Other nationals might require a visa to enter Spain. To ascertain whether you need a visa, please click on the link ("4-2 Table of Countries")

## 以下國家爲申根會員國以及歐盟國

#### The following countries are members of the Schengen Area and EU-member states:

Austria	France	Lithuania	Slovakia
Belgium	Germany	Luxembourg	Slovenia
Czech Republic	Greece	Malta	Spain
Denmark	Hungary	Netherlands	Sweden
Estonia	Italy	Poland	
Finland	Latvia	Portugal	

## 以下國家爲申根國但非歐盟國

#### The following countries are members of the Schengen Area and not EU-member states:

Iceland   Liechtenstein   Norway   Switzerland
--

### 以下國家爲歐盟國並且對台灣護照者享有免簽證待遇

# The following EU countries are not included in the Schengen Area but the visa-waiver for Taiwanese passport holders is also applied:

Bulgaria	Cyprus	Ireland
Croatia	England	Romania